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Ministrul Economiei: Compania Roland Berger a câstigat licitatia organizata de

Salrom pentru analizarea exploatarii grafitului

Compania germana de consultanta în management Roland Berger a câstigat licitatia internationala

organizata de Compania Nationala a Sarii Salrom pentru realizarea studiului de fezabilitate ce vizeaza

exploatarea grafitului în România, a anuntat, marti, ministrul Economiei, Antreprenoriatului si

Turismului, Claudiu Nasui.

 

"Licitatia internationala pentru studiul de fezabilitate pentru exploatarea grafitului din România a fost încheiata de

Salrom, compania de stat relevanta. Câstigatorul licitatiei este o firma cu o buna reputatie: consultantul german

Roland Berger. O firma specializata în domeniu, cu expertiza internationala", a transmis Claudiu Nasui, pe

Facebook.

 

El a sustinut ca exploatarea grafitului poate transforma România într-o tara importanta pentru dezvoltarea

industriei bateriilor.

 

"România poate deveni un loc foarte important pentru industria bateriilor, iar asta în mod natural, fara subventii

sau scheme de ajutor de stat platite tot din banii contribuabililor. Multe tehnologii moderne pentru fabricarea

bateriilor si a panourilor solare folosesc grafenul, care se obtine din grafit, produs pe care de asemenea vrem sa-l

fabricam în România. Iata ca România poate face si produse pentru viitor, nu produse ale trecutului sustinute în

zadar, an de an, cu banii contribuabililor doar pentru plata unor salarii catre fel si fel de sefi care nu si-ar gasi de

munca în nicio companie privata", a mentionat ministrul.

 

Şeful de la Economie a precizat ca exploatarea grafitului va avea loc la zacamintele de la Baia de Fier.

 

"Din ultimele prospectiuni, zacamântul în cele doua exploatatii din zona Baia de Fier, Catalinu si Ungurelasu, ar

ajunge pentru câteva zeci de ani de exploatare, cu aplicarea tuturor normelor de mediu agreate de UE. Acest nou

pas din dezvoltarea Salrom sta marturie pentru ceea ce poate face o reforma în adevaratul sens al cuvântului, când

consiliul de administratie este performant si alcatuit din profesionisti care si-au dovedit competentele în mediul

privat", a notat Nasui. 
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